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ACTA DE LA SESSIč DE LA COMISSIč DE REGIDORIES DELEGADES
DE LôAJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRĉ

IDENTIFICACIč DE LA SESSIč

Car¨cter: ordin¨ria
Data: 13 de gener de 2022
Horari: de les 8:00 hores fins 10.00 hores
Lloc: sala de sessions de la casa consistorial

ASSISTENTS

Sr. Marc Calvet i Mart², primer tinent dôalcalde (ERC-AM)
Sr. Josep Martinoy i Casademont, segon tinent dôalcalde (UPM-UPM.cat)
Sr. Jordi Oliver i Gonz§lez, tercer tinent dôalcalde (ERC-AM)
Sra. Roser Font i Pi (UPM-UPM.cat), quarta tinenta dôalcalde (UPM-UPM.cat)
Sra. Anna Company i Coll, cinquena tinenta dôalcalde (ERC-AM)
Sra. Anna Bonada i P®rez, regidora (UPM-UPM.cat)
Sra. D¼nia Oliveras i Bagu®, regidora (UPM-UPM.cat)
Sr. Gen²s Pigem i Oliv®, regidor (UPM-UPM.cat)
Sra. Pilar Valls i Fibla, regidora (ERC-AM)

Ha excusat la seva abs¯ncia lôalcalde el Sr. Jordi Colom² i Massanas.

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIč

A la sala dôactes de la casa consistorial, es reuneix la Comissi· de Regidories Delegades de
lôAjuntament de Torroella de Montgr², en sessi· ordin¨ria i en primera convocat¸ria a les
8.05 hores del dia 13 de gener de 2022. Constatada lôexist¯ncia de qu¸rum necessari per a
la v¨lida constituci·, la Presid¯ncia obre la sessi· i es passa a tractar els assumptes
inclosos a lôordre del dia: 
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1. LECTURA I APROVACIč DE LôACTA DE LA SESSIč ANTERIOR DE 30 DE
DESEMBRE DE 2021. 

La Presid¯ncia pregunta si algun membre de la Comissi· de Regidories Delegades ha de
formular alguna observaci· de lôacta de lô¼ltima sessi· que sôha de distribuµt amb la
convocat¸ria. No seôn formula cap, per al qual cosa lôacta de la sessi· de 30 de desembre
de 2021 es considera aprovada per unanimitat.

2. REPêS DE PROJECTES DôOBRES ORDINêRIES I PLANEJAMENT

El Sr.  Oliver,  regidor  dôUrbanisme, interv® per explicar els projectes dôobres en tr¨mit i
com est¨ evolucionant la seva execuci·. 

Explica lôestat del projecte i obres del carrer F¨tima, que assegura que avana a bon
ritme i que nom®s faltaria posar les faroles, lôasfaltatge i pintar. El regidor explica
breument els detalls de lôobra. 

El senyor regidor tamb® explica que est¨ tot a punt perqu¯ la biblioteca de lôEstartit pugui
continuar lôobra. 

El senyor regidor manifesta que en el carrer Joan Maragall hi ha un tub dôaigua trencat
que sôha dôaixecar i que igual que al cam² de Sobrestany. Diu que s·n temes del
PUOSC. 

El senyor regidor assegura que sôha fet un nou projecte sobre lôobra de Germanwings i
que sôha fet econ¸micament viable de manera que sôha de tornar a fer el tr¨mit
dôaprovaci· del projecte i de tramitaci· del procediment. 

3. ASSUMPTES URGENTS

3.1. INTERVENCIč DEL SR. MARC CALVET I MARTĉ, REGIDORA DE SERVEIS,
MANTENIMENT, PLATGES I PARTICIPACIč CIUTADANA.

La presid¯ncia cedeix la paraula al Sr. Marc Calvet i Mart² que interv® per tractar alguns
temes relacionats amb la seva regidoria. 
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El Sr.  Calvet manifesta que en els pressupostos participatius hi ha hagut m®s conflicte
que en dôaltres anys. Explica que la proposta del Pump track, tenint en compte el
pressupost, sôha de reformular i demanar noves propostes. 
El senyor regidor explica que a lôEstartit ha guanyat la pista poliesportiva al Espai de Els
Salats. Diu que no obstant aix¸, hi ha un problema urban²stic a la zona. Diu que ara que
ha guanyat el projecte, sôho han mirat i resulta que hi ha m®s problemes dels que es
preveien i que, en principi, no es podr¨ desencallar aix¸. Diu que amb aix¸, es va
descartar aquest projecte i salta al seg¿ent que ®s la millora de lôEscola Mar i Cel. 

Finalment, el Sr. Calvet explica la iniciativa de posar un programa de control dôincid¯ncies
a la via p¼blica i a punts de lôenllumenat, la qual cosa es valora positivament. 

 

3.2. INTERVENCIč DE LA SRA. ROSER FONT I PI, PER TRACTAR ELS ASSUMPTES
DE LA REGIDORIA DE CULTURA, FESTES I CONVIVĈNCIA.

La presid¯ncia cedeix la paraula a la Sra. Roser Font i Pi que interv® per tractar alguns
temes relacionats amb la seva regidoria. 

La Sra.  Font explica i proposa adherir-se al Pla dôIgualtat redactat pel Consell Comarcal
del Baix Empord¨ sobre accions preventives dôeducaci·, llibertat sexuals, entre dôaltres.
Diu que aix¸ no contradiu amb el que puguem tenir. Diu que aix¸ es podria portar al Ple el
proper mes i no treu que cal fer un Pla dôIgualtat de g¯nere, extern o general. Diu que el
pla municipal est¨ caducat i que sôhauria de renovar fent lôavaluaci· dels darrers quatre
anys dôaplicaci· del Pla i pensar si es fa un nou pla o el mateix que hi ha. La regidora
sôinclina per continuar amb el mateix sentit. Tamb® explica que cal fer un pla dôigualtat
intern, que ®s obligatori tenir-lo, per exemple quan es presenten subvencions. 

La senyora regidora explica que ja sôest¨ preparant la Festa Major i que hi ha una
encallada amb el pressupost. Diu que el que val la festa major no ®s el que posa a la
partida. Diu que la festa val m®s del que posa a la partida, amb el que la difer¯ncia surt
de partides vinculades. Diu que a les barraques es destinen 48.000 euros, dels quals la
meitat s·n per catxets dels grups musicals i la resta per a la producci·, que ®s igual de
cara que els catxets. Diu que amb aquesta quantia no sôarriba a cinc nits, sin· a quatre
nits. La regidora pregunta per qu¯ no fer nom®s quatre nits de festa i fer portar, en
comptes de cinc grups musicals, quatre de millors. Diu que aquesta proposta no es veu
b® per part de les entitats. Diu que cal plantejar-se aquest model i es discuteixen models
alternatius. 



  Entitat: Ajuntament de Torroella de Montgr²   Expedient: A118.2-1/2022

  Interessat:   êrea: Secretaria

  Adrea: Acta
Regidories

2021/26

P¨gina 4 de 5

La senyora regidora explica com est¨ el tema dels processos selectius, ara que ja ha
sortit la nova llei. Explica que la mesa dôahir va anar molt b® i que en principi hi ha acord
sobre com sôha de fer i que tenen molt de marge per negociar. Diu que ara tindran com
tres categories per accedir a la plaa fixa: 

- Ordinari: que s·n els que han entrat a partir del 31 de desembre del 2017, que 

sôhaur¨ de fer per concurs dôoposici· ordinari. 

- Els dôabans del 31 de desembre de 2017, que es far¨ per concurs dôoposici· on es 

comptar¨ molt m®s els m¯rits

- Extraordinari, per places interines o temporals.

La regidora afegeix que cal planificar les convocat¸ries, i que tot i que hi ha dubtes sobre
com articular els concursos, diu que hi ha bones sensacions amb la negociaci· sindical. 

La senyora regidora explica la proposta de reglament de teletreball regulat, determinant
les places que en s·n susceptibles, seguint el que marca la llei. 

3.3. INTERVENCIč DE LA SRA. DĐNIA OLIVERAS I BAGU£, REGIDORA DE
COMER¢, TURISME I MERCAT.

La presid¯ncia cedeix la paraula a la Sra. D¼nia Oliveras i Bagu® que interv® per tractar
alguns temes relacionats amb la seva regidoria. 

La Sra.  Oliveras explica que sobre el projecte de la Pineda, en un parell de dies sortir¨ la
licitaci· del projecte de la Pineda i que seôn van abans del juny per estar executada. Diu
que no ®s un projecte complex, per la qual cosa no es preveuen endarriments. 

Tamb® comenta el projecte del carril bici i Can Castells, que estan sobre la taula dels
Serveis T¯cnics municipals i que a finals de setmanes es faran les modificacions per
preparar la licitaci·. En concret, sobre el projecte de Can Castells, manifesta que
inicialment sôhavia de licitar el projecte i lôobra, per¸ ara es preveu que siguin dos
tramitacions diferenciades: per un costat el projecte d'obra i, per lôaltre, lôexecuci· de les
obres. 

La regidora explica que lôEspai Medes, el desembre va sortit la licitaci· de la part de la
Diputaci· de Girona i que ha dôestar a punt dôadjudicar. Falta, prossegueix dient, lô¼ltima
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part, que ®s el projecte museogr¨fic, que seôn ocupa el Parc Natural del Montgr², les Illes
Medes i el Baix Ter. 

Finalment, la senyora regidora expressa que tamb® es va encarregar un projecte
dôaccessibilitat al bany a la zona del Molinet, a on es preveuen diferents f·rmules dôacc®s
a lôaigua. Es discuteix quina seria la m®s adequada, i sôarriba a la conclusi· que cal
estudiar la que proposa una plataforma que es pot posar i treure per accedir al mar en
temporada alta. 

4. PRECS I PREGUNTES

No seôn formulen.

La Presid¯ncia aixeca la sessi·, de la qual estenc, com a secretari, aquesta acta.

Torroella de Montgr², data de la firma digital

L'Alcalde
Jordi Colom² i Massanas

El Secretari
Pere Serrano i Mart²n
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